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Aanwezig:

Besproken punten o.a:

EMA: vermoedelijk zal het EMA aangeven dat de interval tussen de vaccinatie 3 weken moet zijn; daarvan afwijken betekent dat off label gewerkt wordt. Voor de planning is dat geen goed nieuws.

Pfizer/pullen: Pfizer blijft tegen het pullen, incl. als dat door de ziekenhuisapotheker gebeurt.
Klacht: er is een klacht binnengekomen van een vrouw over het niet krijgen van een subcutane injectie (vanwege een te hoog BMI) EEE heeft contact gehad met de klaagster. Er moeten wel

maatregelen genomen worden en er zijn ook langere naalden besteld, ook de GGD moet hier voor zorgen. Bij personen met een (te) hoog BMI zou bij de twee prik gecheckt moeten worden of de

eerste prik met een lange naald gedaan is.

BES/CAS: gezien de vertraagde leveringen van vaccins, is, waarschijnlijk omdat het niet in de allocatie past, besloten dat de BES/CAS eilanden later vaccins krijgen. [ERE checkt eerst bij LCC en bekijkt
daarna samen me (ERE vat alternatieven zijn.

Moderna: LHV heeft een lijst met 15.000 huisartsen. Omdat er meer vaccins betrokken kunnen worden uit een flesje, zijn er meer vaccins beschikbaar. [E&¥Lgaat na wat de volgende groep is die hier

voor in aanmerking kan komen.

Vaccinatiebewijs: VWS vraagt het RIVM beleidsmatig mee te denken. Beleidsvorming ligt bij VWS, uitvoeringskant wordt ondergebracht bi EXER
Vaccintaiegegevens: VWS wil dagelijks het dashboard gaan vullen. De gegevens komen nog niet uit CIMS. We willen eigenlijk niet dat VWS zelf de instellingen gaat bellen voor de data. Dagelijks vullen

kan dan ook nog niet, dit moet vooralsnog wekelijks blijven.

Privacy impact: voor de eerste batches is een privacy impact geweest voor het printen van de uitnodigingen door Xerox. Voor het vervolg moet opnieuw een privacy impact gedaan worden FERen
[EEE hebben hier nog contact over.

Extra aankoop vaccins: VWS vraagt of er een inhoudelijke beoordeling gegeven kan worden over extra inkoop van Moderna en mogelijk andere vaccins, bij voorbeeld Novavax Over Novavax is nog

niets bekend. Het lijkt nu te vroeg om inhoudelijk zinvol te kunnen adviseren.f&¥E8 stuurt de mail door naa zij zullen adviseren.

Samenwerking lijn en pro ramma: [fF is de verschillende beelden aan het inventariseren. Wellicht moeten meer punten meegenomen worden voor het programma. EE heeft hier ook overleg met

BEXer.
Callcentra: dit wordt ingericht. Fijn dat de tijdelijke oplossing al wat verlichting geeft.
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